
Protokollsanteckning - Yrkande från (MP), (S) och (V) angående tillgängligheten 

vid Mosaiska begravningsplatsen 
Vi stödjer yrkandet i stort då staden vid ombyggnation av kollektivtrafikpunkten missat 
att ha godtycklig access och trafiksäkerhet för gångtrafikanter, vilket har bidragit till 
kraftigt minskad tillgängligheten till fastigheten, särskilt för rörelsehindrade. Med 
anledning av nämndens ansträngda ekonomi och höga belastning hos personalen ser vi 
att åtgärderna behöver införas successivt, där de första åtgärderna kan handla om 
exempelvis omskyltning som tillåter parkering för rörelsehindrade vid antingen 
grusplanen nordost om fastigheten eller vid busszonen sydväst. Större och mer 
fördyrande åtgärder bör arbetas in nämndens långsiktiga investeringsplan. 
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